
 Protokoll 

Sida 21 (22)  

 

Utdragbestyrkande 

 

Protokoll nr 9 fört vid 

äldrenämndens sammanträde 

tisdagen den 17 november 2015 

 

§ 16  Anmälan av ekonomisk månadsrapport för 
äldrenämnden för oktober 2015 

Dnr 122-81/2015 

 

  Äldrenämndens beslut 

Äldrenämnden lägger anmälan till handlingarna. 

 

 

Ärendet   

Förvaltningen har redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat  

2015-11-16.  

Enligt anvisningar från stadsledningskontoret ska varje nämnd ta 

fram en månatlig ekonomirapport med årsprognos för att kunna följa 

ekonomins och verksamhetens utveckling. 

Äldreförvaltningen prognostiserar ett resultat i balans för 2015 under 

förutsättning att begärda budgetjusteringar om 0,6 mnkr beviljas.   

 

Yrkanden 

Ordföranden Torun Boucher (V) med instämmande av övriga 

ledamöter och tjänstgörande ersättare yrkar bifall till förvaltningens 

förslag till beslut.  

 

Beslutsgång 

Ordföranden Torun Boucher (V) finner att nämnden beslöt enligt 

förvaltningens förslag till beslut. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 Protokoll 

Sida 22 (22)  

 

Utdragbestyrkande 

 

Protokoll nr 9 fört vid 

äldrenämndens sammanträde 

tisdagen den 17 november 2015 

 

 

§ 17    Anmälan av protokoll från kommunstyrelsens 
pensionärsråd (KPR) från den 10 november 2015 

Föreligger protokoll nr 9 från kommunstyrelsens pensionärsråd från 

sammanträde den 10 november 2015. 

 

 

 Äldrenämndens beslut 

 

Äldrenämnden lägger anmälan till handlingarna. 

 

 

§ 18 Anmälan av postlista för tiden 1 - 31 oktober 2015 

Föreligger äldreförvaltningens postlista för oktober 2015. 

 

 

 Äldrenämndens beslut 

Äldrenämnden lägger anmälan till handlingarna. 

 

 

§ 19    Övriga frågor 

Ers. Sven Britton (S) undrar om det finns stora mängder av äldre 

bland flyktingar som har kommit till Stockholm. 

 

Ann-Christine Hansson återkommer med information till nästa 

sammanträde. 

 

Ordföranden Torun Boucher (V) påminner om heldagsseminarium 

den 15 december, konstaterar att inga fler frågor har anmälts och 

avslutar sammanträdet. 

 

 

 

Vid protokollet  

 

Barbara Ahlmark, nämndsekreterare 


